
 
 
 
 
REFERAT FRA MENIGHETSRÅDSMØTE, ONSDAG 13. MARS, 2024, kl. 19.00 
Tilstede:  Kirsten Leidal (leder), Inger Knudsen Romstøl (nestleder), Ole Fritjof Godtfredsen, 

Bernhard Hovden, Margot Tangen, Anita Haugstad, Lars Ivar Gjørv, Rolf Erik Hanisch 
(sokneprest), Karl Henry Eielsen (vara), Ester Hallaråker (vara) og Åsne-Louise 
Halvorsen (sekretær) 

 
Forfall:  Anette Hansson og Thomas Pedersen (1. vara) 
 

Besøk av ungdomsarbeider, Tobias Malvig og kapellan, Kristin B. Torgersen 
 

SAKER: 

 
Menighetsrådet var svært godt fornøyd med TV/radio overført gudstjeneste, søndag 10. mars. Rådet 
berømmet stab for innsatsen og tilretteleggingen av gudstjenesten.   
 
14/24  Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent.  
 
15/24 Godkjenning av referat fra MR, 14.02.24. 
  Vedtak: Referatet godkjent.  

  
16/24 Besøk av ungdomsarbeidere og kapellan 
 Vedlegg med tanker om ungdomsarbeidet i Randesund menighet ble levert til dette 

besøket fra ungdomsarbeider og kapellan ble levert menighetsrådet.  
 
 Det meldes om en generell nedgang i antall ungdommer som møter på Enter 

lørdagene. Det meldes også om en nedgang fra de andre menighetene. Grunner til 
dette er vurdert, og det er også lyttet til ungdommene om hva de selv tenker. Enter 
er viktig for dem som kommer, både nye fra MIDI og ungdommer som har vært med 
en stund. For flere er det en god opplevelse å være en del av denne 
ungdomsklubben. Høyt antall ungdommer er ikke nødvendigvis avgjørende for 
trivsel. Den digitale hverdagen har gjort endring i ungdomsgenerasjonen mht. ønsket 
om å gå ut på lørdagskvelden, men også mht. sosial trening. Det er vanskelig å få 
unge til å forplikte seg. Det er få konfirmanter som møter. Det er samme opplevelse 
på TØFF. TØFF påvirker konfirmantarbeidet; færre på TØFF - færre unge ledere i 
konfirmantarbeidet.  

 
 De siste årene har det vært jevnlig utskifting av ansatte ungdomsarbeidere. Det er 

små stillinger som er tenkt for studenter, men samtidig sliter studenter med å 
forplikte seg.  
Å se alt ungdomsarbeid i sammenheng er viktig. TØFF, konfirmantarbeid, MIDI, MIDI+ 
og Enter er avhengig av hverandre. At ansattresursene brukes riktig og 
hensiktsmessig, er vesentlig. En ansattressurs bør kanskje være en rød tråd i både 
MIDI, konfirmantene og TØFF?  Kan vi fokusere mer på flere frivillige, trygge voksne? 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
RANDESUND MENIGHETSRÅD 

 
Liane Ringvei 10 
4638 Kristiansand 
 
 
E-mail: randesund.kristiansand@kirken.no  

mailto:randesund.kristiansand@kirken.no


Selv besteforeldre vil være aktuelle, og kan ha fin funksjon inn blant ungdommen. 
Det er viktig å tenke at ungdomsarbeidet er hele menighetens, menighetsrådets og 
stabens arbeid, ikke bare ungdomsarbeidernes. Ungdommene selv må også få være 
med å styre og utvikle arbeidet. Har ungdommene det gøy, kommer det flere. Har de 
voksne det gøy, får ungdommene det også lettere gøy. («Gøy sammen!») 

 
  
17/24  Orienteringssaker 

1. Daglig leder, Åsne-Louise Halvorsen, orienterte fra stab 
2. Daglig leder orienterte om status vedr. lekkasje i taket i Søm kirke. Det er avtalt 

møte med blant annet den nye bygg- og eiendomssjefen i Fellesrådet, 
førstkommende fredag. Det er laget en liste over ulike behov for vedlikehold i 
Søm og Randesund kirke for dette møtet, ikke minst lekkasjene behov for 
utbedring her. 

3. Sokneprest, Rolf Erik Hanisch, orienterte fra gudstjeneste og prestetjeneste, om 
TV/radio overført gudstjenester og om planer for kommende, tilsvarende 
gudstjenester. Denne erfaringen bringer god synergi, ut over stab, menighetsråd 
og menighetsfellesskapet. 

4. Ole Fritjof Godtfredsen orienterte fra Fellesrådet.  
5. Tur til Amsterdam for organister, menighetsmusikere og kantorer i Kristiansand 

prosti. AU har, etter søknad fra våre to organister, innvilget støtte på kr. 7000,- til 
dem på denne turen.  

6. Vikariat for Kristin B. Torgersen blir ikke utlyst i hennes permisjon. Bispedømmet 
dekker opp. 

7. AU ønsker at staben undersøker mulighetene for et alternativt 
konfirmasjonsarbeid. MR ble orientert om mulighetene i denne forbindelse.  

8. Det er krav til søknad om avholdelse av lotteri/pengespill, f.eks. julemesse. 
Randesund menighet sin julemesse kommer inn under kategorien «Store 
pengespill» (over kr. 200 000,-) og må ha forhåndsgodkjennelse. Daglig følger 
opp dette. Frist for søknad, 20. mars. 

 
18/24   Innkjøp av ny kalk  

Én av våre nåværende kalker søler en del og AU har anbefalt innkjøp av ny kalk, 
tilsvarende den som fungerer optimalt. Prisestimat; ca kr. 25 000,-. 

 
Vedtak:  
Sak utsatt til førstkommende møte.  
 
 

19/24 Årsregnskap og årsmelding økonomi 2023 
   

Vedtak: 
1. Menighetsrådet vedtar årsregnskap og noter for 2023. 
2. Det regnskapsmessige resultatet ble på kr 0. 
3. Menighetsrådet vedtar å avsette til de respektive fondene for de 
ansvarene/gruppene som gikk med regnskapsmessig overskudd i 2023. Likeledes at 
de ansvarene/gruppene som gikk med regnskapsmessig underskudd bruker av sine 
fond for å dekke inn underskuddet. 
4. Menighetsrådet vedtar å flytte kr 50.000 fra menighetens fond til fond 
messehagel. 
5. Menighetsrådet vedtar å flytte kr 32.464 fra fond klimadugnad-sykkelstativ til 
menighetens fond. 



 
 

Til pkt 3: 
Disse ansvarene/gruppene gikk med regnskapsmessig overskudd i 2023: 
Menigheten   176.348,90 
Hobbyz           1.530,75 
Søm søndagsskole       21.735,27 
Midi+                                   9.601,31 
Sum              209.216,23 
 
Disse gikk med regnskapsmessig underskudd i 2023: 
Kirkekonserter                 78.897,71 
Midi                                  20.911,65 
Enter                               109.406,87 
Sum                                209.216,23 
 
Netto resultat:                         0,00 

      
 
 
Etter vedtaket blir fondene følgende: 
 

Konto Fond Regnskap 31.12.23     Vedtak          Ny saldo 

25699001 Fond menigheten 1 269 894,84 158 812,90 1 428 707,74 

25699003 Fond messehagel 150 000,00 50 000,00 200 000,00 

25699010 Fond kirkekonserter 268 161,14 -78 897,71 189 263,43 

25699011 Fond klimadugnad-sykkelstativ 50 000,00 -32 464,00 17 536,00 

25699012 Fond Tøff (ledertreningsmidler) 10 000,00  10 000,00 

25699013 Fond Enter (ledertreningsmidler) 79 133,64  79 133,64 

25699014 Fond Enter 126 004,76 -109 406,87 16 597,89 

25699015 Fond Hobbyz 30 813,41 1 530,75 32 344,16 

25699016 Fond Midi 87 323,80 -20 911,65 66 412,15 

25699017 Fond Legat Gerrard Lindberg 58 178,50  58 178,50 

25699018 Fond Søndagsskolen 14 159,82 21 735,27 35 895,09 

25699019 Fond Midi+ 0,00 9601,31 9 601,31 

 Sum 2 143 669,91 0,00 2 143 669,91 
 
 

Vedtak 
 Årsmelding økonomi for 2023 ble vedtatt. 
 
 
20/24 Innkjøp av prosjektor 
 Menighetsrådet fikk 19.02.24 et spørsmål fra Søm kirkekor om å dele på kostnaden 

til innkjøp av en prosjektor som kan vise sangtekstene på bakveggen. Koret kan ta 
over halvparten av kostnadene. Kostnad med montering vil komme på rundt 40.000 
kroner (ikke endelig bekreftet). 

 



 Tilbakemelding fra Søm kirkekor til møtet 
Koret har gitt tilbakemelding om at de trekker søknaden og fremmer evt. på nytt ved 
et senere tidspunkt.   

 
 
21/24 Eventuelt 
   
 
Kirsten Leidal      Åsne-Louise Halvorsen 
Menighetsrådsleder     Daglig leder og sekretær for rådet 
 
 
 
Innledning 10. april: Anita Haugstad 
Besøk 10. april: Diakoniutvalget 
Ekstraordinært møte med prost og kirkeverge: onsdag 24. april kl. 20.00 – 21.00 


